
Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Przestrzegania Prawa i Porządku 

Publicznego, Leśnictwa , Rolnictwa i Łowiectwa w dniu 20 października 2021 roku o godz. 12:00 w 

Sali za biurem podawczym 

 

W posiedzeniu udział wzięli: członkowie komisji wg załączonej listy obecności, Burmistrz Miasta Wisła 

Tomasz Bujok, Sekretarz Miasta Sylwester Foltyn. 

Porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji; 

2. Informacja z działalności Straży Miejskiej; 

3. Analiza stanu zaawansowania programu inicjatyw lokalnych (ile wykonano, ile pozostało do 

wykonania czy któryś z inicjatorów zrezygnował, możliwości naboru nowych inicjatyw); 

5. Sprawy bieżące. 

 

Ad.1 

Przewodniczący  Komisji Radny Bronisław Szalbót  powitał wszystkich i poprosił o przyjęcie protokołu 

z  posiedzenia komisji w dniu 22 września  2021 roku, który został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.2 

Komendant Straży Miejskiej Beata Miś  omówiła informację z działalności Straży Miejskiej.   

Poinformowała, że w związku z prośbą radnych na ostatniej komisji, Straż Miejska była  na interwencji 

u Pana Adama Małysza i sprawa jest wyjaśniona (pachołki były na moment prowadzenia robót 

budowlanych) 

Głosowanie za przyjęciem informacji: jednogłośnie  „za”. 

Ad.3 

Analizę stanu inicjatyw lokalnych omówiła kierownik RGŚ Ewa Ples  oraz Sekretarz.  Pytano o terminy 

kolejnych naborów na  inicjatywy lokalne.   

Głosowanie za przyjęciem informacji: jednogłośnie „za”. 

 

Ad. 4 

W sprawach bieżących: 

1) Kierownik GK przedstawiała wniosek przedsiębiorcy  o dzierżawę terenu przy ulicy Wodnej pod 

pawilon gastronomiczny. Radny Sławomir Wantulok poprosił o  przypilnowanie żeby w punkcie 

tym była honorowana karta mieszkańca. Głosowanie:  5 „za”, 1 „wstrzymujący się”, 0” przeciw”. 

2) Kierownik GK omówiła pismo  Pani C. w sprawie dojazdu do nieruchomości- boczny odcinek ulicy 

Czarne. Mieszkanka wycofuje wniosek o udzielenie służebności przejazdu a wnioskuje  o 

rozważenie możliwości zaliczenie odcinka drogi do kategorii drogi publicznej. Członkowie komisji 



w jednogłośnym głosowaniu stwierdzili, żeby poczekać na informacje zwrotną od inwestora w 

sprawie zamiany działek i wówczas udzielić odpowiedź.  

3) Omówiono temat planów zagospodarowania przestrzennego w mieście. Sekretarz powiedział, że 

w nawiązaniu do dyskusji, która wywiązała się podczas podejmowania uchwały o przystąpieniu do 

zmiany planów zagospodarowania przestrzennego Czarnego i Gościejowa, Burmistrz przedstawia 

i poddaje pod dyskusję  informację na temat zmiany planów miejscowych oraz Studium. Monika 

Wrzecionko z referatu GPN omówiła materiał i odpowiadała na pytania. Radny Szalbót powiedział, 

że jego zdaniem najpierw trzeba zmienić studium a potem przystąpić do zmiany planów, gdyż spora 

część wniosków do zmiany planów nie będzie mogła być zrealizowana bez zmiany studium. Na to 

Burmistrz odpowiedział, że przy zmianie studium trzeba patrzeć globalnie jako na całość a nie na 

pojedyncze przypadki, dodatkowo podkreślił, że  zmiana studium to będą ogromne koszty, a 

studium było zmieniane nie tak dawno. Dla Burmistrza  istotne jest, aby przy zmianie planów 

pewne rzeczy poblokować, żeby nie stwarzać kolejnych nowych enklaw budowlanych, bo według 

niego miasto poszło stanowczo za daleko z zabudową. Przystąpiono do głosowania za  zmiana 

studium: 2 „za”, 5 „wstrzymujących się”, 0 „przeciw”. Głosowanie za przystąpieniem do 

opracowania zmiany studium, ale jednocześnie zmianę planów zagospodarowania przestrzennego 

Czarnego i Gościejowa  zawęzić tylko do obszaru ujęć wody pitnej: 4 „za”, 3 „wstrzymujące się”, 0 

„przeciw”. 

4) Omówiono i zaopiniowano projekty następujących uchwał; 

a) zmieniająca Uchwałę Nr XVL/622/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 18 października 2018 r. 
w sprawie opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi (osoby nie będące 
mieszkańcami). Głosowanie: 3 „za”, 4 „wstrzymujące się”, 0 „przeciw”. 

b) zmieniająca uchwałę Nr XVL/622/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 18 października 2018 r. 
w sprawie opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi (obiekty hotelarskie). Komisja 
jest za projektem uchwały pod warunkiem, że  będzie brany pod uwagę metraż z 
prowadzonej działalności i opłata za osobę. , jeżeli tak to metraż z działalności i opłata za 
osobę. Głosowanie:  6 „za”, 1 „wstrzymujący się”, 0 „przeciw”. 

c) zmieniająca Uchwałę Nr XXX/452/2021 Rady Miasta Wisła z dnia 27 maja 2021 r. w sprawie 
określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 
w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. Głosowanie: jednogłośnie „za”. 

d) zmieniająca Uchwałę Nr XVL/622/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 18 października 2018 r. 
w sprawie opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi (PSZOK- dodatkowa usługa). 
Głosowanie: jednogłośnie „za” 

e) zmieniająca uchwałę Nr XXXI/470/2013 Rady Miasta Wisła z dnia 31 października 2013 r. 
w sprawie określenia wzorów deklaracji oraz informacji w podatkach i opłatach lokalnych. 
Głosowanie: jednogłośnie „za”. 

f) zmieniająca uchwałę Nr XXXI/471/2013 Rady Miasta Wisła z dnia 31 października 2013 r. 
w sprawie określenia warunków i trybu składania deklaracji oraz informacji w podatkach 
i opłatach lokalnych za pomocą środków komunikacji elektronicznej. Głosowanie: 
jednogłośnie „za”. 
 

Na tym  zakończono posiedzenie komisji. 

 

      Protokołowała                                                                                                 Przewodniczący Komisji 

       Justyna Pilch                                                                                                       Bronisław Szalbót 
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